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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

29. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 230

Ministeren bedes oplyse, om man fortsat vil kunne have en fødeafdeling på 

Svendborg Sygehus, hvis man fjerner akutmodtagelsen.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand

Sundhedsudvalget 2008-09
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Offentligt


